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                informační a kulturně-společenské obecní listy 

 

          obecního zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Chvaleč se konalo 20. března 2018. Přítomno bylo 9 zastupitelů a 1 občan obce. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

- darovací smlouvu s Obcí Malé Svatoňovice na novou rozhlednu Žaltman 
- nákup nového pártystanu 10x15 metrů s 15 sety stolů a lavic pro kulturní akce obce 
- zpracování studie na novou hasičskou zbrojnici ve Chvalči  
- podání žádosti o dotaci na nákup hasičského dopravního automobilu pro SDH Chvaleč 
- dodavatele na akci „Rekonstrukce obecního vodovodu, lokalita kostel – koupaliště Chvaleč“ 

            – firma Vlasta Valkounová, Trutnov. Starosta obce je pověřen podpisem smlouvy o dílo 

- vrácení bezúročné půjčky ve výši 671.000,- Kč Ing. Aleně Zahradníkové 
- zadání výroby bariéry pro požární sport SDH Chvaleč  
- nákup 4 kusů povinných zásahových přileb pro SDH Chvaleč 

Usnesení v plném znění je vyvěšeno na úředních deskách obce. 

Příští zasedání OZ se bude konat 10. dubna 2018 v zasedací místnosti OÚ Chvaleč. 

Všichni jste srdečně zváni. 

 

          ýsledky prezidentských voleb 2018      

Vzhledem k tomu, že lhůta pro případné odvolání u prezidentských voleb doběhla teprve nedávno, 

uvádíme Vám definitivní výsledky voleb v naší obci až nyní. 

Okrsek: 1 - Chvaleč 
Celkový počet voličů v seznamu: 385 

Celkový počet vydaných obálek: 234 

Celkový počet odevzdaných platných hlasů: 234  

Počet hlasů – kandidát č. 7: Miloš Zeman: 148 

Počet hlasů – kandidát č. 9: Jiří Drahoš: 86 

Okrsek: 2 – Petříkovice  
Celkový počet voličů v seznamu: 160 

Celkový počet vydaných obálek: 122 

Celkový počet odevzdaných platných hlasů: 122  

Počet hlasů – kandidát č. 7: Miloš Zeman: 57 

Počet hlasů – kandidát č. 9: Jiří Drahoš: 65 

 

          čkování psů 2018  

Ve čtvrtek 10. 5. 2018 proběhne v obci veterinární očkování psů. Ve Chvalči bude očkování před obecním 

úřadem v čase 16:40 - 17:00, v Petříkovicích před garážemi vedle bývalé hospody v čase 17:10 - 17:25. 

Cena očkování je 300,- Kč za vakcínu proti vzteklině a 400,- Kč za tzv. „trojkombinaci“. 

duben 2018 
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            VOZ ODPADU – JARO 2018           

 SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 

Svoz nebezpečného odpadu proběhne v naší obci dne 12. 5. 2018 (sobota). Odpady od občanů převezme 

proškolená obsluha na jednotlivých stanovištích. 

1. stanoviště: Petříkovice – autobusová zastávka naproti školicímu středisku Autoškoly p. Dlouhého, 
9.10 – 9.25 hodin 

2. stanoviště: Petříkovice – parkoviště u prodejny potravin, naproti sportovnímu areálu Petříkovice, 
9.30 – 9.50 hodin 

3. stanoviště: Chvaleč – dolní autobusová zastávka (první zastávka ve Chvalči po pravé straně u 
kontejnerů), 10.00 – 10.15 hodin 

4. stanoviště: Chvaleč – u prodejny potravin H&K ve Chvalči, 10.20 – 10.40 hodin 
       5.    stanoviště: Chvaleč – U Kamenné hospůdky 10.45 – 11.00 hodin 

V případě většího odběru od občanů nelze vyloučit časové posuny. Do nebezpečného odpadu patří zejména: 

gumové hadice, motorové oleje, autobaterie, čističe karburátorů, brzdové a převodové kapaliny, nemrznoucí 

směsi, herbicidy, insekticidy, fungicidy, mořidla, pesticidy, repelenty a spreje, lepidla a tmely, barvy a laky, 

ředidla a rozpouštědla, odstraňovače barev a laků, chladničky a mrazáky (i bez motorů), zářivky a výbojky, 

televizní obrazovky, monitory, přenosné baterie, rtuťové teploměry. 

Odpad, který od Vás nepřevezme obsluha do nebezpečného odpadu, můžete ihned uložit do kontejnerů na 

velkoobjemový odpad, které budou po celý víkend 11. – 13. 5. umístěny u obchodů ve Chvalči a v 

Petříkovicích. 

 

 SVOZ VELKOOBJEMOVÉHO ODPADU 

Svoz velkoobjemového odpadu proběhne v naší obci ve dnech 11. - 13. 5. 2018. Kontejnery budou jako obvykle 

přistaveny na parkovištích u obchodů se smíšeným zbožím ve Chvalči a Petříkovicích. Žádáme občany, aby 

odpad neukládali na parkoviště s předstihem, ale přímo do kontejneru až zde bude přistaven. Do 

velkoobjemového odpadu patří zejména odpad, který vzhledem k jeho velikosti nelze uložit do popelnice nebo 

plastových pytlů, např. matrace, nábytek, koberce, linoleum, pneumatiky, umyvadla, záchodové mísy apod.  

 

 SVOZ KOVOVÉHO A JINÉHO ODPADU 

Veškeré nepotřebné kovové materiály, kterých se chcete z domů, půd, sklepů či zahrad zbavit, můžete 

odevzdat místním dobrovolným hasičům, kteří zajišťují každoročně svoz. Svoz proběhne 14. 4. 2018 od 8h 

ráno. Dále nabízíme odvoz starých spotřebičů - pračky, sporáky, bojlery, televize, drobné elektrospotřebiče. 

Pokud budete potřebovat pomoci něco odněkud vynosit, stačí se předem domluvit. Pro více informací 

kontaktujte Jana Jirmana, 605 463 279 - šrotový referent. Výtěžek ze svozu bude věnován na nákup 

sportovního vybavení Mladého hasiče. 

                                                                                                                             Vaši hasiči 
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           adání změny územního plánu obce Chvaleč 

V období příštího roku předpokládá obec zadání změny územního plánu. V současnosti je platná změna č. 1 

územního plánu z roku 2010. Vyzýváme majitele pozemků, kteří požadují změny v územním plánu obce, aby 

své požadavky zasílali v písemné podobě (ne elektronicky) na obecní úřad. Některé požadavky na změny byly 

na obecní úřad podány ještě v dřívějších letech, kdy nebyla hotová digitalizace katastrálních map. Tyto 

požadavky bude nutné podat znovu s aktuálními čísly pozemků. V žádosti o změnu využití je nutné uvedení 

katastrálního území, čísla pozemku, majitele pozemku, u kterého je požadována změna (včetně jeho 

korespondenční adresy a telefonního čísla, případně e-mailové adresy) a zdůvodnění požadované změny.      

 

      ekonstrukce obecního vodovodu, úsek kostel Chvaleč – 

koupaliště Chvaleč 

V měsících duben - květen začne rekonstrukce 
obecního vodovodu ve Chvalči v úseku od kostela, 
resp. od domu Huňkových, kde končí nové vedení 
vodovodu až po koupaliště, tedy úsek cca 400 
metrů. V současnosti je bytových 16 jednotek (4 
okály u kostela, 6 bytů v bývalé tovární vile, 6 bytů 
v bytovce u koupaliště) a celá provozní budova 
koupaliště napojena na jednu coulovou trubku, kdy 
při trochu větším odběru vody není např. v bytovce 
u koupaliště již v patře tlak a lidé jsou bez vody. 
Pokládat se bude nový vodovodní řad o průměru 
63 mm od domu Huňkových směrem za okály, dále 
směrem za fotbalovou branku a pak podél 
fotbalového hřiště až k bytovce u koupaliště, staré 
vedení vodovodu totiž není přesně známo a řádný 
zákres nebo zaměření není. U hřiště bude 
instalován i požární hydrant, který v této lokalitě 
chybí – poslední hydrant je u kostelních schodů. 
Všichni dotčení majitelé domů v této lokalitě 

budou písemně včas obesláni, protože 
rekonstrukce s sebou přinese samozřejmě určitá 
omezení, zejména při přepojování domovních 
přípojek na nové vedení. Zároveň by si měli tito 
majitelé domů rozmyslet, zda nechtějí 
zhotovitelskou firmou při jedné práci vyměnit 
jejich případné staré domovní přípojky za nové 
polyethylenové. Domovní přípojka od hlavního 
řadu vodovodu směrem k domu, mimo navrtávací 
pas a uzávěr (šoupě), je totiž majetek majitele 
domu a tuto výměnu hradí pak majitel domu a 
přípojky. V případě, že přípojky budou např. 
ocelové a zkorodované, tak je to opravdu na 
zvážení, protože zde může dojít brzy k poruše. 
Vodovodní přípojky k domům budou napojeny 
standartním způsobem s uzávěry pod litinovými 
poklopy. Žádáme tedy všechny dotčené touto 
rekonstrukcí o trpělivost a pochopení, odměnou 
jim bude lepší dodávka a větší tlak pitné vody.

 

        Starosta obce  

 

           dpady ze hřbitovů Chvaleč + Petříkovice 

Jelikož se blíží jaro a s tím spojený větší úklid hrobů na hřbitovech, chtěli bychom připomenout, že do dvou 

zelených kompostérů v Petříkovicích na hřbitově a do ocelových kontejnerů nad školkou ve Chvalči patří jen 

biologicky rozložitelný odpad – tzn. vše, co shnije. Větve pak do průměru cca 1-2 cm. Všechny plastové květiny, 

plasty, sklo a další odpad z hrobů patří pak do popelnic u vchodů na hřbitovy. Každoročně nacházíme 

v kontejnerech a kompostérech všechno možné. Možná je to z neznalosti, možná z pohodlnosti návštěvníků 

hřbitovů. Každopádně se pak musí tyto kontejnery na bioodpad přebírat, což vše značně komplikuje. 

                                                                                                                               Děkujeme   
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           bnova aleje k vlakové zastávce ve Chvalči 

Zastupitelstvo obce schválilo ve svém letošním plánu investičních akcí obnovu stromové aleje od obecního 

úřadu po vlakovou zastávku Chvaleč. Kácení stromů v obci vždy přináší určité emoce. Stromy, na které jsme 

byli zvyklí, tak najednou zmizí, někdo to vítá, jiný to vidí jinak. Pokud jsou kácené stromy nahrazeny stromy 

novými, je to čin zcela normální a není důvod se nad ním nijak pohoršovat. Je potřeba si uvědomit vždy i 

všechna rizika, která mohou nastat zanedbáním stavu stromů nebo staveb, a to zejména uvnitř obce. Tato 

rizika si však nikdo nechce připustit nebo za ně nést jakoukoli zodpovědnost. Každý strom i každá alej má svou 

určitou životnost, tyto stromy jsou staré okolo 80 - ti let a některé mají v průměru i přes 1 metr. Z většiny z nich 

padají při trochu větším větru dolů na silnici a do okolí větve, navíc vzhledem k jejich velikosti mohou při 

případném pádu vážně ohrozit okolo stojící domy, rozvod elektřiny, případně chodce nebo projíždějící auta. 

Výbor místního hospodářství obce se obnovou aleje zabývá již třetím rokem. Co mohou všechno stromy 

poničit, jsme asi všichni viděli v loňském roce při záběrech z vichřic v září a říjnu, kdy měla téměř celá republika 

na několik dní plno práce s popadanými stromy na silnicích, na domech, v sídlištích měst nebo na autech. 

Bohužel byly i ztráty na životech. Nakonec nemusíme chodit nikam daleko, vichřice postihla i Chvaleč, naštěstí 

jen lokálně a většinou mimo obec (zejména okolí bývalé tírny lnu směrem na Radvanice vypadalo opravdu 

děsivě). Za stromy je vždy plně zodpovědný majitel pozemku, na kterém rostou, v tomto případě obec. Naše 

obec se nechce dostat do situace, kdy se bude muset kvůli přerostlým nebo přestárlým stromům soudit nebo 

řešit újmu na zdraví nebo majetku. Proto jsme se rozhodli k odkácení staré aleje a výsadbě aleje nové 

z lipových odrostků. Lipové kultivary a zapěstované odrostky se hodí do výsadeb intravilánu obcí, navíc lípa je 

národní strom a v letošním roce je výročí 100. let založení samostatného Československa. Výsadba nové aleje 

by tedy proběhla i symbolicky k tomuto jubileu.  

Celkem se bude jednat o odkácení 26 stromů, z toho je 25 kusů jasanů a 1 kus vrby. Stromy byly číselně 

označeny na kmenech a změřeny, v současné době probíhá výběrové řízení na jejich skácení, zpracování a 

úklid. Cílem je bezpečné skácení všech 26 stromů a následný úklid. Úsek stromové aleje bude po dobu práce 

na stromech pro veřejnost a vozidla zcela uzavřen pevnými zábranami. Majitelé domů v této lokalitě budou 

dopředu informováni, během řezání nebo nakládání nebude možné tudy jít na vlak nebo domů, což je 

z bezpečnostních důvodů snad zcela pochopitelné. Ke kácení bude použita pravděpodobně vysokozdvižná 

plošina a traktor s navijákem. V některých částech úseku aleje se nachází kabelové vedení f. ČEZ a.s., které 

nesmí být poškozeno. Stromy budou káceny vždy s co nejnižšími pařezy (plánováno je jejich celkové 

odfrézování), veškerá dřevní hmota bude rozřezána a vyvážecí soupravou odvezena na skládku u fotbalového 

hřiště. Všechny použitelné větve a kmeny budou použity následně jako palivo do Základní školy. Zbylé drobné 

větve a ostatní dřevní zbytky na místě těžby budou shrabány a odvezeny ke štěpkování. Po celkovém úklidu 

lokality se přistoupí k vytyčování nové aleje a přípravě na podzimní výsadbu nových stromků.                                                                                                                                                 

                                                                                                              Starosta obce  

 

 

                    rodej ryb 

Líheň ve Lhotě má otevírací dobu v pátek od 10 do 15 hodin, v sobotu od 9 do 15 hodin. Mimo tuto dobu lze 

ryby (pstruhy a kapry) objednat i telefonicky, tel. č. 720 073 300. Oznamujeme občanům Chvalče a Petříkovic, 

že v pátek a v sobotu po uzavření líhně lze objednané ryby dovézt až do domu. Petru Zdar! 
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          ípa na letišti 

V minulém Chvalečáku jsme Vás informovali o zhoršeném stavu lípy na letišti ve Chvalči. Výrazný solitérní 

strom nechala obec po domluvě s Odborem životního prostředí MěÚ v Trutnově posoudit Agenturou ochrany 

přírody a krajiny ČR – CHKO Broumovsko. Níže uvádíme výňatek z odborného zhodnocení stavu:  

Při místním šetření bylo zjištěno následující: Lípa srdčitá (Tilia cordata) tvoří v lokalitě dominantu. Výška 

stromu je cca 21 m, obvod kmenu v 1,3 m výšky je 3 m. Lípa roste na rozhledovém místě v blízkosti křížku a 

zastřešeného posezení. V okolí stromu byla provedena nová výsadba. V dopadové vzdálenosti od lípy se 

nachází křížek, zastřešené posezení, silnice 301 10, železniční přejezd. Kořenový systém a náběhy bez 

viditelného poškození. Pod průmětem koruny je zastřešené posezení na štěrkovém podkladu bez viditelného 

základu. Kmen je přímý. Na západní straně je poškozen. Do výšky cca 5 m chybí pruh kůry o šířce 1/3 obvodu 

kmene. Na povrchu dřeva v místě poškození viditelné otvory po xylofágním hmyzu. Na spodní části kmene 

nejsou známky po přítomnosti dutiny (např. výtoky, otvory). Výše v koruně patrné menší otvory v místě 

odstraněných větví naznačující přítomnost dutin. Koruna nasazena cca 5 m nad zemí. Koruna je asymetrická. 

Na západní straně jsou zhojené stopy po odříznutých kosterních větvích.  

Těžiště koruny posunuto ve směru ke komunikaci. V koruně velké množství suchých větví. Části koruny jsou 

viditelně proschlé (silnější větve bez větvení nižšího řádu s listovými pupeny). Na jedné z větví v koruně zjištěna 

plodnice blíže neurčené dřevokazné houby.  

Závěr: Zdravotní stav lípy byl Agenturou vyhodnocen jako výrazně zhoršený, zejména kvůli rozsáhlému 

poškození kůry na kmeni. I přes dobu vegetačního klidu lze usuzovat na výrazně sníženou až zbytkovou vitalitu 

stromu. Potvrzují to i snímky stromu na google street wiew z července 2014. Vzhledem k poškození kmene, 

snížené vitalitě a asymetrické koruně je stabilita stromu zhoršená. Vzhledem k cílům dopadu v okolí je zde 

střední míra rizika, že dojde k ublížení na zdraví nebo poškození majetku. S přihlédnutím k uvedeným 

okolnostem jde o strom neperspektivní, u kterého není účelné vynakládat prostředky na jeho stabilizaci či 

ošetření.“ 

Jako doporučený termín ke kácení lípy byly obci navrhnuty měsíce září-říjen vzhledem k výskytu dutin, ve 

kterých s největší pravděpodobností na lípě přezimují a rozmnožují se v letním období netopýři. Jako náhrada 

by po skácení a úklidu stromu a pařezu byl vysazen co nejdříve velký odrostek nové lípy, aby prostor bývalého 

polního letiště měl opět svoji dominantu. Předpoklad zasazení nové lípy by byl k výročí 100. let samostatného 

Československa, tj. k 28. 10. 2018.  

                                                                                                                                     Starosta obce 

 

            ypalování trávy je zakázáno zákonem! 

Blíží se nám jaro, na které se všichni zpravidla těšíme. Většina z nás chystá úklid na svých zahradách a 
zahrádkách. Jelikož někteří lidé se opět chystají na vypalování trávy na svých pozemcích a slunných stráních, 

neuškodí si připomenout, že jde o činnost zakázanou zákonem! Argumentace tím, že se zlepší půdní 
podmínky nebo pohnojí pozemek popelem je naprosto nesmyslná. 

Vypalování staré trávy je zakázáno zákonem podle § 17 odst. 3 písm. f) zákona č.133/1985 Sb., o požární 
ochraně, ve znění pozdějších předpisů. Fyzická osoba nesmí provádět vypalování porostů, jinak se dopustí 

přestupku podle § 78 odst. 1 písm. s) citovaného zákona. 

Za tento přestupek lze uložit pokutu do výše 25.000,- Kč. 

Vypalováním dochází k likvidaci veškerých půdních organismů, k vypálení kořenů trav a bylin včetně hmyzu, 

který v trávě nebo půdě žije. Při zjištění vypalování trávy na území obce bude celá záležitost předána 

Obecním úřadem k řízení Policii ČR. 
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           traky v obci  

Obdrželi jsme od několika občanů v průběhu loňského roku a hlavně pak v zimním období podněty k řešení 

zvýšeného stavu strak na území naší obce. Jistě jste si také všimli, že počet strak se u nás za poslední roky 

neustále zvedá. Od jara do podzimu se straky živí rozmanitou potravou, zejména se ale jako inteligentní 

krkavcovitý pták specializuje na likvidaci hnízd s vejci a na mláďata drobného ptactva. Dost často také 

parazituje na krmení pro drůbež apod. Od podzimu do jara pak v našich podmínkách přilétají hlavně na krmítka 

a vytlačují od nich přezimující ptáky, kterým jsou schopny krmítko vyprázdnit. Jako inteligentní a obezřetný 

pták má málo přirozených predátorů. Obec se rozhodla k nákupu tří osvědčených živolovných pastí, do kterých 

se vkládá imitace hnízda se sádrovým vejcem. Straka, která zde vidí snadný zdroj potravy, je pak v této pasti 

bez poškození lapena živá a může se převézt třeba někam jinam. Pokud víte, že se u Vás v okolí například straky 

více vyskytují, a mají zde hnízda nebo Vám jen není lhostejný osud mláďat drobného ptactva, stačí dát vědět 

na obecní úřad starostovi – mailem, telefonicky. Umístění pasti by pak mělo být na zemi v nějakém remízku, 

pod keři nebo poblíž hnízd. To jsou nejlepší lokality, které straky preferují a hledají zde hnízda ostatních ptáků. 

Instalace pastí a odvoz strak budou provádět obecní zaměstnanci. 

 

 

           aro je tady :-) !  

Nevěříte?  

Opravdu - sem tam už jsou vidět nesmělé hlavičky sněženek, bledulí a krokusů, ale jaro na nás volá i v podobě 

bílých, jako z krajky utkaných ptáčků na oknech MŠ a když půjdeme zadem kolem tělocvičny, uvítá nás na 

jednom z velkých oken líbezná jarní víla v nádherné róbě z barevných papírových kvítků. I uvnitř školky je jaro 

jako velký pestrý klaun, před ním se otáčí něžná baletka a u vchodu do třídy se chystají k odletu za jarem žlutá 

a červená letadélka, zkrátka všude se pestří typické jarní  barvy - žlutá, červená a zelená. 

To ovšem není všechno! Kdo navštívil 21. 3. v 15h základní školu a vešel dveřmi ozdobenými množstvím 

pestrých kytiček  (jsou i na oknech tříd), ocitnul se rázem - já vím, že chcete říci, že ve třídě, ale kdepak, ocitnul 

se  ... ve velikonoční dílničce! Připravily ji paní učitelka Nikolka a paní asistentka Petra s dětmi. Nachystaly 

spoustu materiálu, ozdobiček, pomůcek, lepidel, prostě vše, co bylo potřeba. A co jsme dělali? Roztomilý 

obrázek s motivem kuřátka - jak jinak, vždyť se blíží Velikonoce. Obě usměvavé instruktorky nám pomáhaly, 

radily, ukazovaly, jak postupovat a ještě stačily nabízet občerstvení - výborný závin i perník a dospělým kávu. 

Děti s rodiči, v našem případě s prarodiči :-), si odnášely domů půvabnou jarní výzdobu - náš byt už zdobí :-). 

Bylo to opět krásné, veselé a rozesmáté odpoledne, děkujeme.  

              Babi Dana 

 

 

            elikonoční bohoslužba 

V kostele sv. Jakuba Staršího ve Chvalči – neděle 8. dubna 2018 ve 14.30 hodin. Celebruje P. Jan Rybář, SJ – 

administrátor naší farnosti v 70. letech, hudba – Ing. Karel Müller, Chrámový sbor Police nad Metují pod 

vedením Jaroslava Kasala. 
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            ápis do mateřské školy 

Proběhne 9. května 2017 v 15.30 v budově mateřské školy ve Chvalči. 

K zápisu přijďte, pokud máte zájem umístit dítě v MŠ kdykoliv během školního roku 2018/2019. 

Naše školka nabízí: vzdělávání ve smíšené třídě s prvky moderních přístupů ve vzdělávání, pěkné prostory i 

zahradu, spoustu nejrůznějších akcí a velmi úzkou spolupráci se základní školou. Předškolní děti učíme na 

flétny, každý měsíc máme keramiku, jednou týdně aktivity pro rodiče s dětmi. Starší děti se zúčastní kurzu 

plavání i výletů se základní školou. 

Bližší informace na www.zschvalec.cz. 

S sebou přineste přezůvky, rodný list dítěte a vyplněné tiskopisy s potvrzením lékaře – ke stažení na webových 

stránkách nebo po telefonické domluvě lze vyzvednout v MŠ. 

 

 

             kce pro starší spoluobčany 

V přehledu akcí nebyly uvedeny již dávno zavedené akce pro starší spoluobčany. Samozřejmě o ně nepřijdete, 

plánovány jsou zájezdy, posezení … V současné době ovšem nevíme přesné termíny. O akcích budete včas 

informováni tradiční cestou – ve Chvalečáku, na plakátech, webových stránkách.  

Jestliže se někdo domníval, že jsme na dříve narozené zapomněli, omlouvám se, že jsem akce do „přehledů“ 

nezapsala. 

       Eva Binková 

 

 

             ubilea 

29. 3. STILZ Alfréd   78 let 

30. 3. PAVLÍKOVÁ Věra   68 let 

31. 3. HRUBÝ Karel   63 let 

 2. 4. ETTLOVÁ Dagmar   50 let 

 5. 4. CHÝLKOVÁ Bronislava  74 let 

 5. 4. HUŇKA Jan   61 let 

 6. 4. PŘIBYL Jaroslav   63 let 

 7. 4. MLEJNEK LÉDLOVÁ Melanie 60 let 

 9. 4. KŘÍŽOVÁ Miluše   63 let 

13. 4. PŘÍVRATSKÁ Veronika  72 let 

16. 4. VACKOVÁ Věra   71 let 

17. 4. RUBEŠOVÁ Jiřina   67 let 

18. 4. KŘÍŽEK Jiří   71 let 

22. 4. BRNČO Štefan   72 let 

22. 4. KVAŠŠAY Josef   67 let 

22. 4. KRTIČKA Petr   65 let

 

Všem jubilantům srdečně gratulujeme a přejeme mnoho 

životní pohody, štěstí a především stálého zdraví. 
 

 
 V případě, že si někdo nepřeje, aby mu bylo takovouto formou veřejně poblahopřáno, prosím, aby mi toto sdělil.  

Děkuji. Za Sociální výbor Eva Binková 

 

http://www.zschvalec.cz/
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             mezení ordinační doby - MUDr. Záveský - duben, květen 

Dne 12. 4. 2018, 30. 4. 2018 a 7. 5. 2018 nebudou v provozu ordinace. V akutních případech navštivte 
odpovídající ordinaci v nemocnici.  

Děkujeme za pochopení 

Venkovský lékař s.r.o. - MUDr. Ladislav Záveský 
Radvanice č.p.25  
PSČ 54212 
tel.: +420776008880  
www.venkovskylekar.cz 
 
 
 
 
 
 
 

 V dubnu se zima a léto o vládu přetahují. 
 

 V dubnu hrom – neboj se mrazu strom. 
 

 Bouřky v dubnu zvěstují dobré léto. 
 

 Teplé deště v dubnu, teplé dny v říjnu. 
 

 Jak hluboko v dubnu namokne, tak hluboko v máji vyschne. 
 

 Je-li v dubnu teplý déšť, hojné požehnání jest. 

  
  
 

Věděli jste, že: 
 
20. 4. a také 3. 5. se slaví Mezinárodní den svobody tisku? 

Mezinárodní den svobody tisku má připomenout, že média celosvětově by měla být svobodná a nezávislá. 
Zároveň si připomínáme důležitost informací, hlavně těch relevantních a nezkreslených v dnešním světě. 
 
 
 
 

Toto vydání připravili – Bc. Tomáš Prouza, Mgr. Eva Binková. CHVALEČÁK - zpravodaj OÚ Chvaleč.  
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